
 

 

Dagsorden/Referat 
 

 

1. Valg af dirigent  
Per Milling blev valgt. 

Vagn referent.  

 

2. Formandens beretning  
Endnu et år er gået, så er det blevet tid til en beretning for året 2017. 

Det var et jubilæums år, Det var 25 år siden at klubben hejste standere for første gang, d. 1. april fik 

vi så sat standeren, I den anledning var der 2 medlemmer der har været med fra starten og dermed 

også havde 25 års jubilæum, Det var Erling og Ove, et stort Tillykke med det, og Tak for hvad i har 

gjort for klubben gennem tiden, klubben fik i den anledning også en ny jolle, grillen var tændt, og 

der var pølser til alle, også var året officielt i gang, til sejlads om onsdagen, men vi må nok sige at 

vejret ikke var med os i foråret, det har sjældent blæst så meget, og sommer varme fik vi ikke 

meget af, men det glæder mig at høre at der altid er en god stemning uanset vejret.  

En af de mere kedelige ting der er sket, er at vi havde indbrud i skuret, og der bliv brændt nogle ting 

af såsom skraldespande og bla. Vores skovl, og de ting som vi har i skuret bliv spræt rundt i 

området, men tror at det meste bliv fundet igen, dog ikke en grill som stod i skuret, hængelåsen 

oppe ved bommen bliv også smidt væk, efter det bliv der sat et stykke vinkeljern på bommen så det 

ikke er så let at komme til låsen. 

Den 5. august var dem som har model-folkebåd inviteret til Kerteminde, folkebåden fyldet 75 år, og 

i den forbindelse blev der afholdt et meget stort stævne (Guldpokal), vi var nogle stykker som var i 

Kerteminde og sejle, og vise os frem, det var en meget hyggelig dag. 

Sejlsæsonen var officielt slut d. 21. oktober hvor vi havde standerstrygning, og der var igen 

grillpølser til alle. 

Der bliv desværre kun afholdt et vintermøde i år, som var ved Erling, det var som altid meget 

hyggeligt, jeg kan varmt anbefale at man støtter op omkring vores vinter møder. 

Omkring medlemstallet kan jeg sige at vi har haft en lille stigning vi er nu 36 medlemmer, sidste år 

var vi 33.  

Til slut vil jeg sige Tak Villy for arbejdet med vores hjemmeside, og selvfølgelig også til Jan og Vagn i 

bestyrelsen. 

Også håber jeg at alle for en god sejlsæson 2018. 

Formanden John Pettersson. 

 

3. Kassererens fremlæggelse af revideret regnskab 

Kassebeholdning d. 01.01.17 24819 kr. 

Indtægt kontingent   5100 Kr. 

I alt    29919 Kr. 

Udgift 

Forsikring af klubhus   823 Kr. 

Web side    600 



Klubmøder    450 

Stander hejs/stryg    532 

Gaver    479 

Odense låse service   803 

Jolle    7100 

I alt   10787 kr. 

Bankbeholdning d.31.12.17 19132 kr. 

Balance  29919 

Kasse beholdning d.31.12.17 19132 kr. 

   

4. Budget samt fastlæggelse af kontingent og indskud  

Kontingent uændret 150 kr. indmeldelse 250 kr. 

5. Valg af bestyrelse ( 2 år )  På valg er John Pettersson(modtager 

genvalg) 

John Pettersson genvalgt som formand 

6. Valg af suppleant og revisor ( 1 år )  

Suppleant: Nils L. Nielsen. Revisor: Alex Nielsen 

7. Indkomne forslag  

Forslag fra Villy modtaget for sent, behandlet under evt. 

8. Eventuelt  
Forslag 1 fra Villy 

Bestyrelsen opfordres til at søge en klarlæggelse af Kulturforvaltningens planer 

med området ved Davinde sø. 
Behandling: Generalforsamlingen enes om at vi i klubben holder lav profil, og glæder os 
over at vi har retten til at bruge Davinde Sø som hjemsted for klubben, og det er et dejligt 
sted for klubben. 
Forslag 2 fra Villy: 

Drøftelse af bibeholdelse af hjemmesiden, selvom den ikke virker med hensyn til 
tilmeldingsformularer. 
Behandling: Der var enighed om at hjemmesiden er vigtig at beholde, det med tilmelding 
finder vi en løsning på. Der var også enighed om at Villy gør et super godt arbejde med 
hjemmesiden, og at vi som medlemmer gerne må være mere aktive med at sende billeder 
og andre input til Villy. Mht. FB/hjemmeside var der enighed om at hjemmesiden er, der vi 
viser hvem vi er, samt offentliggør formelle ting. FB er mere et chatforum, samt 
appetitvækker til evt. nye medlemmer til klubben.  
Nils spurgte til om døren kunne erstattes af forsikringen, det kan den ikke da forsikringen 
kun dækker brand.  
Nils spurgte til udgifter vedr. kørsel mm. for klubben, John siger at sådanne udgifter skal 
dækkes af startgebyrer. John snakkede om at vi måske igen skulle tage en arbejdsdag med 
vejen ned til klubben.  
John annoncerer at standeren ryger til tops d. 7. april, og at klubben gerne vil lave en 
hyggedag for alle d. 5. maj, samtidigt med Tarup/Davinde holder aktiv dag. 

 


